



Styrelsemöte Odinns islandshästklubb 2023-04-23

Mötet hölls hemma hos Anna Holmgren

Närvarande: Lisa Carlsson, Ulrika Rydberg Andrén, Gun Sundblad, Inger Petersen, Annika Lorenz, Ann-Marie Hagman, Catharina Johnson, Anna Holmgren

Frånvarande: Stina Willman

1. Mötet öppnades

2. Styrelsearbete

Ändringen av kontaktuppgifter på hemsidan är i stort sett klar.

Det har kommit in fråga angående varför Årsmötesprotokollet inte publicerats på hemsidan. Det beror på en kommunikationsmiss mellan Anna och Chatarina i hur dokument skall förmedlas, åtgärdas direkt efter mötet.

3. SIF

Inget att rapportera.

4. Verksamhet och sektionerna

4.1 Distrikt Gävle/Dala

I dagsläget finns inga medel eller intresse för att driva frågan angående eventuell DM-tävling. Styrelsen bestämmer att vårt förslag är att distriktet Gävle/Dala läggs ner eller på is tills vidare.

4.2 Tävling

KM 7-8 oktober

Det finns återstartsstöd att söka från SIF för nivå 3 och nivå 4 tävlingar. Styrelsen diskuterade om eventuellt beviljade stödmedel skall användas för att sänka startavgifterna eller om stödet skall användas för att minska det förväntade underskottet för arrangemanget. Styrelsen menar att bidraget bör användas för att skapa möjlighet att sänka startavgifterna till att närma sig närliggande föreningars nivå. Tävlingsansvarig får i uppdrag att ansöka om bidrag (senast 5/5).

Styrelsen diskuterade om de nya klasserna C2 och C4 skall anordnas under KM. Vi anordnade Clear Round klasser under KM 2022 och vi förslår till tävlingsgruppen att man antingen erbjuder Clear Round för alla åldersgrupper alternativ C2, C4 för barn och ungdomar samt Clear Round för vuxna.

Vid mötet fanns ingen ytterligare information om den planerade sommarcupen, Lisa som också är med i tävlingsgruppen tar med frågan till det planerade tävlingsgruppsmötet den 24/4.

4.3 Ungdom

Ungdomssatsningen 2023

Ungdomssatsningen med träning för Jamila Berg pågår. Hittills har det varit en digital träff, ett träningsstillfälle i ridhuset Vika Strand och en clinic på Jamilas gård i Gävle. Ett pass på Gardars ovalbana återstår och det är planerat i maj.

Bidrag från RF

Även 2023 finns det bidrag att söka från RF till ungdomsverksamhet. Stödet söks centralt via Idrott-online. Styrelsen ber tävlingsansvarig om hjälp med ansökan. Styrelsen föreslår att inriktningen i ansökan skall vara bred och inte enbart riktad mot tävlingsverksamma ungdomar.

Träffar för ungdomar

Styrelsen diskuterade om det finns ett behov/önskan om ej direkt tävlingsassocierade aktiviteter för ungdomar. Finns intresse för "Ungdomssöndag" med aktiviteter där fokus kan vara att ha kul med sin häst?

Lag SM

Ungdomarna genomför sitt SM-kval den 27/5 på Forsen. Styrelsen ger Ulrika i uppdrag att fixa funktionspiké med tryck till ungdomarna i laget.

4.4 Fritid

Klubbkvällarna behöver bokas in nu. Catharina får i uppdrag att boka upp i kalendern samt skriva om att det drar igång på FB. Första kvällen blir den 3/5. Styrelsen bestämmer att det bör finnas en klubbkvällsvärd vid varje tillfälle, uppdraget fördelas mellan styrelsemedlemmarna.

Klubbkvällsvärderna ansvarar för att lägga ett evenemang på FB samt hjälpa medlemmarna med parkering och lite förhållningsregler. Det är också klubbkvällsvärderna som meddelar Ulrika (mail eller messenger) vilka medlemmar som deltagit på klubbkvällen så att detta kan registreras och i vissa fall generera LOK-stöd till föreningen.

4.5 Utbildning

Hippologi 1

Terese Wängdahl kan tänka sig att planera och boka utbildningen. Utbildningen är på totalt 16 timmar och en examinerad Hippolog skall hålla i utbildningen. Styrelsen diskuterade om det går att anordna en hybridvariant mellan digital och fysisk träff. Avgiftsnivån bör skilja sig mellan Odinns medlemmar och eventuella medlemmar från andra föreningar.

Ridteori 2, höst 2023

Terese Wängdahl kan tänka sig att planera och boka utbildningen. Önskemål om att utbildningen skall utföras främst på distans då det ger större möjligheter för deltagare även från andra föreningar. Avgiftsnivån bör skilja sig mellan Odinns medlemmar och eventuella medlemmar från andra föreningar.

4.6 Avel

Inget att rapportera.

4.7 Övriga aktiviteter

Funktionärsträff

Styrelsen diskuterade om det skulle finnas intresse för en funktionärsträff där olika roller kan beskrivas, kanske i kombination med någon spännande föreläsning. Catharina och Ann-Marie får ansvar att driva frågor.

5. Ekonomisk rapport

Lisa och Ulrika har erhållit underskriven rapport från Årsmötet med vilken de kan byta firmatecknare på banken.

Skatteverket har svårt att byta kontaktperson men Ulrika har skickat en skriftlig fråga som ännu inte har besvarats.

6. Övriga frågor

Nya bettregler

Det har kommit in ett önskemål om en föreläsning om de nya bettreglerna. Det finns en central information att ta del av och styrelsen tror att det just nu råder så stor osäkerhet i hur de nya reglerna skall tolkas att det är svårt att få klarhet i frågan när det verkar vara upp till domarna att bestämma om ett bett är tillåtet eller ej vid varje tävlingstillfälle.

Borlänge Ridcenter

Det har kommit en fråga ang om vi borde kontakta ansvariga för det planerade Ridcentret i Borlänge om möjligheterna för Odinn att planera aktiviteter och hyra in sig på anläggningen i framtiden. Anna får i uppdrag att kontakta ordförande i BoRS för att få en uppfattning om tidsplan och möjligheter.

7. **Nästa möte: bestäms via kommunikation i styrelsens WhatsApp-grupp**

8. Mötet avslutas

Vid tangentbordet: Anna Holmgren